

香港警察合唱團 主辦

慶祝成立 48 周年《愛、承傳》音樂會 - 節目取消及退票安排

由於大埔發生重大災難事故，香港警察合唱團原定於 2025 年 12 月 4 日(星期四) 晚上 7 時 30 分於香港大會堂音樂廳舉行的節目「慶祝成立 48 周年《愛、承傳》音樂會」，已告取消。現安排退票，退票手續如下：

受影響的觀眾，請保留完整門票的正本（必須連票根）於 2025 年 11 月 29 日至 2025 年 12 月 28 日 聯絡主辦登記辦理相關退票手續，逾時不理。

退票期限：2025 年 11 月 29 日至 2025 年 12 月 28 日

辦公時間：上午 9 時 至 下午 6 時 (星期一至星期日)

電話：6767 2872

電郵：monkeykit@gmail.com

謝謝。

香港警察合唱團
2025 年 11 月 28 日

Presented by Hong Kong Police Choir

Cancellation and Refund Arrangements for “Love Never Fails 48th Anniversary Concert”

Due to a major disaster incident in Tai Po, the performance of " Love Never Fails 48th Anniversary Concert ", originally scheduled on 4 December 2025 (Thu) at 7:30pm at Hong Kong City Hall, Concert Hall has been cancelled. Refund details are as follows:

Ticket holders must **retain the original intact ticket (with stubs)** and **contact the presenter to register for refund processing** between Nov 29 and 28 Dec 2025. No late requests will be accepted.

Refund Period: **29 November 2025 – 28 December 2025**

Office Hours: 9:00 AM – 6:00 PM (Monday to Sunday)

Tel : 6767 2872

Email: monkeykit@gmail.com

Thank you for your understanding and cooperation.

Hong Kong Police Choir

28 November 2025